
رئیـــس اتـــاق بازرگـــانی
ایران:مالیات ارزش افزوده بدون
هیچ شرطی باید عودت شود/ اقدام
بانکهـا درخصـوص ممنـوع الخـروج
کـردن فعـالان اقتصـادی نقـض حقـوق

شهروندی است

رئیس اتاق بازرگانی ایران با انتقاد از روند باز پرداخت مالیات
ارزش افزوده صادر کنندگان گفت: با توجه به اینکه مقامات مختلف
بارها اعلام کردهاند این مالیات به کالای صادراتی تعلق نمیگیرد و
باید مبلغ آن بازگردانده شود اما الان اعلام کردهاند که این بازگشت
منوط به تسویه حساب مالیاتی صادرکننده است که این حرف اصلا قابل

قبول نیست.

غلامحسین شافعی در گفتوگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا در خصوص نقل و
انتقال ارز حاصل از صادرات گفت: در حال حاضر مهمترین مشکل ما نقل

و انتقال ارز است.

وی گفت: در حال حاضر کشور با کمبود منابع ارزی مواجه است اگر این
مشکلات حل شود و نقل و انتقالات آسانتر صورت بگیرد بخش خصوصی
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میتواند مقدار زیادی ارز وارد کشور کند.

شافعی ادامه داد: دستگاه دیپلماسی کشور در این زمینه فعال است و
مطابق اخباری که من به دست آوردم مشکل بانکهای چینی با بازرگانان

ایرانی تا حدود زیادی حل شده است.

وی با انتقاد از روند باز پرداخت مالیات ارزش افزوده صادر
کنندگان گفت: با توجه به اینکه مقامات مختلف بارها اعلام کردند که
این مالیات به کالای صادراتی تعلق نمیگیرد و باید مبلغ آن
بازگردانده شود اما الان اعلام کردهاند که این بازگشت منوط به
تسویه حساب مالیاتی صادرکننده است که این حرف اصلا قابل قبول

نیست.

شافعی در خصوص وعدههای دولت در سال جاری نسبت به حل مشکل
بنگاههای اقتصادی در خصوص بدهی آنها به بانکها گفت: متاسفانه
هنوز هیچ اتفاقی در این زمینه رخ نداده، حتی با وجود دستور صریح

رئیس جمهور باز هم مدیران کار خودشان را میکنند.

وی ادامه داد: مهمترین دستور ایشان تفکیک بدهی بانکی فعالان
اقتصادی بود که با توجه به مقصر بودن یا نبودن با آنها رفتار
متفاوت صورت گیرد اما چنین چیزی صورت نگرفت بلکه شاهد بودیم بانک
با یک نامه و با مراجعه به اداره ثبت یا اداره گذرنامه فردی را
ممنوع الخروج میکند در حالی که این مسئله جزو حقوق شهروندی است و

دادگاه صالحه باید در این زمینه تصمیم بگیرد.


